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U Županijskoj palači u Varaždinu održani je sastanak župana Varaždinske županije 

Anđelka Stričaka sa predsjednikom Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenkom Đurasom i 

gradskim vijećnikom Mihaelom Slunjskim. Razgovaralo se o ulaganjima u prometnu 

infrastrukturu, poboljšanju zdravstvene usluge, dogradnji Osnovne škole u Ivancu, 

budućem Parku prirode Ivanščica i aktualnim gradskim temama.

Gradski vijećnici iznjeli su županu probleme sa kojima se godinama suočavaju stanovnici 

Grada Ivanca i razmijenili mišljenja o načinima rješavanja istih. Najvažnije za istaknuti je 

da trenutno u ovoj godini imamo planirana milijunska ulaganja od strane županije na širem

ivanečkom području. U narednom razdoblju planirana je rekonstrukcija i sanacija 

povećanog broja županijskih i lokalnih cesta, u fokusu je i obnova Doma zdravlja u Ivancu,

a očekuju se i ulaganja u zgradu ambulante u Radovanu. Varaždinska županija spremna 

je za dogradnju Osnovne škole u Ivancu i u potpunosti na različite načine podupire težnju 

za proglašenjem Parka prirode Ivanščica.



Kako je istaknuto na sastanku međusobna suradnja važna je za ubrzani razvoj Ivanca i 

realizaciju projekata koji su korisni za lokalnu zajednicu.

-Konkretne teme nadilaze političke boje, a zajednički cilj svima nam mora biti pronalaženje

rješenja za bolji život naših sugrađana, što ističemo od početka mandata ovog Gradskog 

vijeća Ivanca – rekao je uvodno Zdenko Đuras.

-Izražavam veliko zadovoljstvo sastankom, koji je mi je unio dodatni optimizam da će se 

kapitalni projekti, koji se već godinama u Gradu Ivancu nisu ozbiljno pomaknuli s mjesta, 

poput dogradnje, odnosno izgradnje dječjih vrtića u Ivancu i Radovanu, konačno početi 

rješavati. Slučajno ili ne, sve se to zahuktalo unatrag nešto više od godinu dana. Raduje 

me i županova potvrda da se napokon ozbiljno priprema dogradnja osnovne škole, kako 

Ivanec više ne bi bio jedini s dvosmjenskom nastavom. Osiguranje dovoljnog broja mjesta 

u dječjim vrtićima i jednosmjenska nastava preduvjeti su ostanka mladih obitelji u našem 

kraju, kako nam se u narednih 10-ak godina ne bi dogodilo ono što se u 10 prethodnih - da

nas napusti više od 7 posto naših sugrađanki i sugrađana"- istaknuo je predsjednik 

Gradskog vijeća Zdenko Đuras.

Župan Anđelko Stričak je rekao kako sve ono što je građanima Grada Ivanca bitno, a o 

tome su se naslušali proteklih dvadeset godina kojekakvih obećanja, sada je u dvije 

godine i pokrenuto.

-Dogradnja Osnovne škole Ivanec u suradnji s resornim Ministarstvom kreće, što se tiče 

brze ceste, za prvu dionicu od Varaždina do Tužnog je natječaj raspisani, odnosno u fazi je

ocjenjivanja ponuda. Aglomeracija Ivanec zahvaljujući Hrvatskim vodama se radi, status 

zaštite Ivanščice kao Parka prirode je u postupku. Sve navedene investicije ne da su bitne 

samo građanima Grada Ivanca već su ključne za razvoj cijelog zapadnog dijela 

Varaždinske županije. Stoga se zahvaljujem predsjedniku Gradskog vijeća Zdenku Đurasu

i gradskom vijećniku Mihaelu Slunjskom na angažmanu i brizi koju ulažu za svoj kraj – 

rekao je župan.



Vijećnik Mihael Slunjski bio je vidno zadovoljan održanim sastankom.

-Izrazito sam zadovoljan provedenim sastankom. Razgovarali smo o problemima koji 

muče naše sugrađana u lokalnoj zajednici i rješenjima kako učiniti njihov život kvalitetnijim 

i boljim na svim razina. Veseli me najava mnogobrojnih ulaganja u narednom razdoblju i 

povećanog broja projekata koji županija, izravno ili kroz svoje ustanove, namjera provesti 

na ivanečkom području.- rekao je Mihael Slunjski.
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